
Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 

Radni - Sesja 

Protokół nr XX 

XX Sesja w dniu 28 maja 2020  

Obrady rozpoczęto 28 maja 2020 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 16:37 tego samego 

dnia. Sesja odbyła się w sali ślubów Urzędu Stanu Cywilnego w Kuźni Raciborskiej oraz w 

miejscach przebywania radnych (sesja zdalna). 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych oraz 6 sołtysów i 2 Przewodniczących Zarządów 

Osiedli. Nieobecny sołtys Rud – Wojciech Węglorz. 

Ponadto: Paweł Macha – Burmistrz Miasta, Sylwia Brzezicka-Tesarczyk – Zastępca 

Burmistrza, Anna Szostak – Skarbnik, Dominik Klimanek – Sekretarz, Zbigniew Pławecki – 

Radca Prawny, Zbigniew Grygier – Dyrektor MOPS, Wilhelm Rzechonek – Dyrektor 

ZGKiM. Kierownicy referatów UM – zdalnie. 

Obecni radni: 

1. Marcin Czerniej 

2. Gerard Depta (w urzędzie) 

3. Ernest Drazik 

4. Gerard Hanusek 

5. Adrian Juraszek 

6. Radosław Kasprzyk (w urzędzie) 

7. Elżbieta Kozłowska 

8. Maciej Kriwienok (w urzędzie) 

9. Adrian Lepiarczyk 

10. Grażyna Tokarska 

11. Mariola Wajda 

12. Roman Wilk 

13. Manfred Wrona 

14. Ilona Wróbel 

15. Henryk Wrzosok 



1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

Przewodniczący odczytywał listę obecności a radni potwierdzali swoją obecność słowami: 

„jestem obecny”. Ponadto potwierdzili obecność w systemie e-sesja. Obecnych 15 radnych – 

co czyni obrady prawomocnymi. 

 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

W dniu 28 maja br Burmistrz złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

następujących punktów: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przystąpienia do prac nad koncepcją utworzenia 

związku międzygminnego realizującego zadania z zakresu gospodarki odpadami 

komunalnymi. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy dla Powiatu Raciborskiego. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kuźnia Raciborska 

nieruchomości zabudowanej oraz wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu 

znajdującego się w budynku na tej nieruchomości na okres 10 lat i odstąpienie od 

przetargowego trybu zawarcia umowy. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zamiaru przystąpienia do prac 

nad koncepcją utworzenia związku międzygminnego realizującego zadania z zakresu 

gospodarki odpadami komunalnymi..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

 

 



 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy dla 

Powiatu Raciborskiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

przez Gminę Kuźnia Raciborska nieruchomości zabudowanej oraz wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy najmu lokalu znajdującego się w budynku na tej nieruchomości na okres 10 

lat i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy..  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

 

 W wyniku zmian porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu nr XVIII/2020. 

4. Zatwierdzenie protokołu nr XIX/2020. 

5. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta 



6. Przedłożenie Sprawozdania z działalności MOPS za 2019 r oraz Oceny zasobów pomocy 

społecznej za rok 2019 Gminy Kuźnia Raciborska. 

Wnioskodawca: Burmistrz , referuje: Dyrektor MOPS Zbigniew Grygier 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

7.1 Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 

Wnioskodawca: Burmistrz Miasta, referuje: Anna Szostak - Skarbnik 

7.2 zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 

Wnioskodawca: Burmistrz Miasta, referuje: Anna Szostak - Skarbnik 

7.3 wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu użytkowego 

(KR ul. Lewandowskiego 2/8) 

Wnioskodawca: Burmistrz Miasta, referuje: Wilhelm Rzechonek - Dyrektor ZGKiM 

7.4 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu 

użytkowego (KR, ul.Rudzka) 

Wnioskodawca: Burmistrz Miasta, referuje: Wilhelm Rzechonek - Dyrektor ZGKiM 

7.5 przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Gminy Kuźnia Raciborska z 

organizacjami pozarządowymi oraz prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2019 

rok 

Wnioskodawca: Burmistrz Miasta, referuje: Dominik Klimanek - Sekretarz 

7.6 przyjęcia apelu w sprawie dramatycznej sytuacji opieki zdrowotnej mieszkańców Gminy 

Kuźnia Raciborska i powiatu raciborskiego 

Wnioskodawca: Komisja Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej, referuje:  

7.7 zamiaru przystąpienia do prac nad koncepcją utworzenia związku międzygminnego 

realizującego zadania z zakresu gospodarki odpadami komunalnymi. 

Wnioskodawca: Burmistrz , referuje: Zastępca Burmistrza Sylwia Brzezicka-Tesarczyk 

7.8 udzielenia pomocy dla Powiatu Raciborskiego. 

Wnioskodawca: Burmistrz , referuje: Skarbnik Anna Szostak 

7.9 wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kuźnia Raciborska nieruchomości zabudowanej 

oraz wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu znajdującego się w budynku na tej 

nieruchomości na okres 10 lat i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy. 

Wnioskodawca: Burmistrz, referuje: Kierownik ref. GN Małgorzata Pabian 

8. Wnioski. 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 

10. Zakończenie obrad. 



3. Zatwierdzenie protokołu nr XVIII/2020. 

Uwag nie wniesiono. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu nr XVIII/2020..  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

 

 

4. Zatwierdzenie protokołu nr XIX/2020. 

Uwag nie wniesiono. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu nr XIX/2020..  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

 

5. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta 

Burmistrz omówił sprawy, którymi zajmował się w okresie międzysesyjnym.  

 

6. Przedłożenie Sprawozdania z działalności MOPS za 2019 r oraz Oceny zasobów pomocy 

społecznej za rok 2019 Gminy Kuźnia Raciborska. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

 

 



7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Przed przystąpieniem do realizacji tego punktu Przewodniczący ponownie sprawdził kworum. 

 

7.1 Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 

Projekt uchwały omówiła Anna Szostak – Skarbnik Gminy, przy czym jako pierwszy 

omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie. 

Grażyna Tokarska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała o 

pozytywnej opinii komisji. 

Głosowano w sprawie: 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska,.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XX/162/2020 

 

7.2 zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 

Omówiła Anna Szostak – Skarbnik Gminy. Poinformowała, że w uchwale będzie dokonana 

autopoprawka, dotycząca zmiany nazwy zadania związanego z udzieleniem pomocy 

finansowej dla powiatu raciborskiego.  

Grażyna Tokarska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała o 

pozytywnej opinii komisji.  

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie gminy na 2019 rok,.  

Nastąpiła oczywista omyłka pisarska i głosowanie zostało nazwane z błędnie zapisanym 

rokiem, którego dotyczyła uchwała. Głosowano w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 

rok, co ma swoje odzwierciedlenie w załączonym projekcie uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XX/163/2020 

 

7.3 wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu użytkowego 

(KR ul. Lewandowskiego 2/8) 

Projekt omówił Wilhelm Rzechonek – Dyrektor ZGKiM. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Gospodarowania Zasobem Komunalnym Gminy 

poinformował o pozytywnej opinii Komisji. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu użytkowego (KR ul. 

Lewandowskiego 2/8).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Henryk Wrzosok 

BRAK GŁOSU (1) 

Ilona Wróbel 

Z powodów technicznych nie oddała głosu radna Ilona Wróbel. Przewodniczący ogłosił 

przerwę w obradach. 

Po przerwie obrady wznowiono. 

Przewodniczący złożył wniosek o reasumpcję głosowania, w celu umożliwienia radnej 

oddania głosu.  

Potwierdzono kworum. 



Głosowano wniosek w sprawie: 

reasumpcji głosowania.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

 

Projekt uchwały został ponownie poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu użytkowego (KR ul. 

Lewandowskiego 2/8).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XX/164/2020 

 

7.4 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu 

użytkowego (KR, ul.Rudzka) 

Omówił Wilhelm Rzechonek – Dyrektor ZGKiM. Uwag nie wniesiono. Przewodniczący 

Komisji Rolnictwa i Gospodarowania Zasobem Komunalnym Gminy poinformował o 

pozytywnej opinii komisji. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu 

użytkowego (KR, ul.Rudzka).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XX/165/2020 

 

7.5 przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Gminy Kuźnia Raciborska z 

organizacjami pozarządowymi oraz prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2019 

rok 

Omówił Dominik Klimanek – Sekretarz Miasta. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Gminy Kuźnia Raciborska z 

organizacjami pozarządowymi oraz prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2019 

rok.  

Maciej Kriwienok – Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Sportu i Rekreacji 

poinformował o pozytywnej opinii komisji. Uwag nie wniesiono. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XX/166/2020 

 

7.6 przyjęcia apelu w sprawie dramatycznej sytuacji opieki zdrowotnej mieszkańców Gminy 

Kuźnia Raciborska i powiatu raciborskiego 

Dominik Klimanek – Sekretarz Miasta poinformował, że uchwała jest przygotowana na 

wniosek Komisji Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej, jako odpowiedź na uchwałę Rady 

Miasta Raciborza w tej samej sprawie. 

 

 



Głosowano w sprawie: 

przyjęcia apelu w sprawie dramatycznej sytuacji opieki zdrowotnej mieszkańców Gminy 

Kuźnia Raciborska i powiatu raciborskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XX/167/2020 

 

7.7 zamiaru przystąpienia do prac nad koncepcją utworzenia związku międzygminnego 

realizującego zadania z zakresu gospodarki odpadami komunalnymi. 

Projekt uchwały omówiła Sylwia Brzezicka-Tesarczyk – Zastępca Burmistrza Miasta. 

Wypowiedź uzupełnił Burmistrz Paweł Macha. 

 

Głosowano w sprawie: 

zamiaru przystąpienia do prac nad koncepcją utworzenia związku międzygminnego 

realizującego zadania z zakresu gospodarki odpadami komunalnymi..  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XX/168/2020 

 

 

 



7.8 udzielenia pomocy dla Powiatu Raciborskiego. 

Projekt omówiła Anna Szostak – Skarbnik Gminy. Przewodnicząca Komisji Budżetu i 

Finansów – Grażyna Tokarska – poinformowała o pozytywnej opinii Komisji. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy dla Powiatu Raciborskiego..  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XX/169/2020 

 

7.9 wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kuźnia Raciborska nieruchomości zabudowanej 

oraz wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu znajdującego się w budynku na tej 

nieruchomości na okres 10 lat i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy. 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Paweł Macha.  

Gerard Hanusek – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Gospodarowania Zasobami 

Komunalnymi Gminy poinformował, że Komisja na łączonym posiedzeniu z Komisją 

Budżetu i Finansów – zaopiniowała projekt pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Maciej Kriwienok 

- Roman Wilk 

- Maria Wyszomierska 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kuźnia Raciborska nieruchomości zabudowanej 

oraz wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu znajdującego się w budynku na tej 

nieruchomości na okres 10 lat i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy..  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XX/170/2020 

8. Wnioski. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Elżbieta Kozłowska: zgłosiła wniosek w imieniu własnym i grupy radnych o powołanie 

komisji, która zbada przyczyny nieprzyjemnego zapachu z kanalizacji. Dotychczasowe 

wyjaśnienia są niewystarczające. 

- Adrian Lepiarczyk: zgłosił wniosek o wyrównanie chodnika wzdłuż szkoły podstawowej w 

Rudach, przy ul. Brzozowej – obok boiska szkolnego. 

 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 

Przewodniczący poinformował, że korespondencja jak wpływa na jego ręce jest udostępniana 

radnym za pośrednictwem e-sesji . 

 

10. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący podziękował wszystkim za udział i 

zamknął XX sesję Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej. 

 

 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Radosław Kasprzyk 

Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 



  

 

Przygotował(a): Ilona Burgieł 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


